
                                     Referat 
                         
                        fra styremøte i Bertilia Boligsameie           
                     hos Janne 6. desember 2018 kl 19.00 
 
 
Til stede: Per Ove, Hege, Janne og Terje. 
 
Vi leier en industristøvsuger til rengjøring etter pipearbeidet. 
 
Vi foretar en befaring av oppgang A etter at arbeidene som pågår nå, er ferdige – for å få 
oversikt over bl.a. flytteskadene og skaffe oss et fullstendig grunnlag for å diskutere og 
avgjøre hvordan utbedringene skal skje.  
 
Oppstarten for arbeidet med det nye låssystemet blir i uke 51. 
 
Etter søknad fra styret har Oslo kommune v/Velferdsetaten innvilget sameiet et tilskudd på kr 
95 800 til installering av automatiske døråpnere på inngangsdørene til oppgangene og på 
porten. Tilskuddet må brukes innen utgangen av september 2019. 
 
Når det gjelder arbeidene som skal utføres på bakgrunn av Mycoteam-rapporten, henvender vi 
oss litt ut på nyåret til firmaet Henriksen, som på bakgrunn av de kontaketne som er tatt i 
saken, fremstår som den utførende bedriften vi bør velge. 
 
 
Terje 
referent 
 
 


